
Protokół 

Z XV sesji Rady Miejskiej Góry 

Z dnia 20 grudnia 2019 r. 

Sesja rozpoczęła się około godziny 8:05 i potrwała do około 10:00.  XV sesję Rady Miejskiej Góry 

rozpoczęto tradycyjnie wysłuchaniem hejnału. Obrady prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Góry 

Pan Arkadiusz Szuper. Na wstępie przywitano Radnych, Burmistrz Góry wraz z Zastępcą, Sekretarza 

Powiatu Górowskiego oraz Przewodniczącego Rady Powiatu Górowskiego, Naczelników wydziałów 

Urzędu Miasta i Gminy w Górze, dyrektorów oraz kierowników gminnych jednostek organizacyjnych 

oraz wszystkich którzy przybyli na sesję. Minutą ciszy uczczono zmarłego Tadeusza Wrotkowskiego, 

pierwszego Burmistrza Góry. Obrady są transmitowane oraz utrwalane. Poproszono Radnych o 

zalogowanie się do systemu elektronicznego głosowania. W sesji brało udział 14 radnych – Radny 

nieobecny Henryk Drozdowski (dołączył do obrad o godzinie 9.10).  

Nie zgłoszono uwag do porządku obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie. 
2. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej Góry. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Góry z działalności w okresie międzysesyjnym. 
4. Uchwała budżetowa Gminy Góra na rok 2020. 
5. Uchwała w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Góra. 
6. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Statutu Gminy Góra. 
7. Uchwała w sprawie wysokości diet radnych Rady Miejskiej w Górze. 
8. Uchwała w sprawie wysokości diety przewodniczącego organu wykonawczego jednostki 

pomocniczej Gminy Góra. 

9. Uchwała w sprawie zasad przyznawania diet sołtysom.  

10. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 
Dolnośląskiego.  

11. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Dolnośląskiego.  

12. Uchwała w sprawie zatwierdzenia programu naprawczego  Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej Ośrodka Rehabilitacji Dzieci Niepełnosprawnych w Górze. 

13. Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Góra.  

14. Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Góra.  

15. Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Góra.  

16. Uchwała zmieniająca uchwalę w sprawie regulaminu targowiska miejskiego „Mój Rynek” w Górze. 
17. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości opłaty za zajęcie pasa drogowego. 
18. Uchwała zmieniająca uchwalę w sprawie wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych.  
19. Uchwała w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Góra, w roku szkolnym 

2019/2020. 
20. Uchwała w sprawie Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Narkomanii dla Gminy Góra na rok 2020. 
21. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania z urządzeń 

siłowni napowietrznej.  
22. Uchwała w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z placów zabaw stanowiących własność 

Gminy Góra. 



23. Uchwała w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania ze Skateparku.  
24. Uchwała w sprawie regulaminu korzystania z hali sportowej „Olimpia” w Górze oraz powierzenia 

Burmistrzowi Góry uprawnień do ustalania wysokości opłat za korzystanie z hali sportowej 

„Olimpia” w Górze. 

25. Uchwała w sprawie planu pracy Rady Miejskiej Góry na rok 2020. 

26. Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2019. 
27. Uchwała zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Góra. 
28. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie ustalenia regulaminu 

określającego wysokość dodatków i innych składników wynagrodzenia nauczycieli oraz 
szczegółowych warunków ich przyznawania w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez 
Gminę Góra 

29. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego 

nauczania, wychowania i opieki oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego i warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z tych opłat w przedszkolach 

publicznych prowadzonych przez Gminę Góra. 

30. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie regulaminu korzystania z 

kompleksu boisk sportowych „Moje boisko – Orlik 2012” 

31. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie określenia zasad udzielania 

i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć niektórych nauczycieli. 

32. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie  określenia zasad 

gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Góra. 

33. Uchwała w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie określenia wysokości opłat 

za korzystanie z Cmentarza Komunalnego w Górze.  

34. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie trybu postepowania o 

udzielenie dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Góra na zadania służące tworzeniu 

warunków dla rozwoju rodzinnych ogrodów działkowych . 

35. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie trybu postepowania o 

udzielenie dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Góra na zadania związane z działaniami na 

rzecz ochrony pszczół w latach 2019-2020. 

36. Interpelacje i zapytania Radnych. 
37. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
38. Wolne głosy i wnioski. 
39. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 2 Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej Góry. 
 

Nie zgłoszono uwag do protokołu wobec czego Przewodniczący rozpoczął procedurę głosowania. 

W wyniku głosowania Radni 14 głosami za – jednogłośnie przyjęli protokół z XIV sesji Rady Miejskiej 

Góry. 

Ad. 3 Sprawozdanie Burmistrza Góry z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz poinformowała, że w krótkim okresie międzysesyjnym wydała 18 zarządzeń. Głównie 

dotyczyły one powołania komisji przetargowych, przeprowadzenia inwentaryzacji, powołania komisji 

do przeprowadzenia egzaminu dla nauczyciela kontraktowanego ubiegającego się o awans zawodowy, 

zmieniające plan dochodów i wydatków. Z wszystkimi zarządzeniami można zapoznać się na stronie 



urzędu. Zamówienia publiczne również są na bieżąco publikowane w BIP. Najważniejsze to organizacja 

dowozu dzieci niepełnosprawnych do szkół. Zdarzało się, że wyczytana kwota była niższa od tych 

złożonych. Postępowanie podzielono na 4 etapy, obejmuje okres od stycznia do 26 czerwca. Wpłynęły 

2 oferty, postępowanie unieważniono, ponieważ kwota wyczytana była znacznie niższa. Postępowanie 

powtórzono, było 3 oferty, najniższa około 14 tys. zł, najwyższa 44 tys. zł. Umowę podpisano, ponieważ 

kwota wyczytana jest kompatybilna z najniższą ofertą. Wygrała firma ze Święciechowy „Kępka”. 

Podobnie dowóz dzieci do Wschowy, kwota wyczytana była kompatybilna ze złożoną ofertą, kwota 

około 53 tys. zł., wygrała firma Jacka Szurynowskiego z Niechlowa. Szkoła Podstawowa Totuts Tus oraz 

SP w Glince, wpłynęły 2 oferty, unieważniono postępowanie. Wyczytana kwota to około 15 tyś. Zł zaś 

złożone oferty to 23 tyś, 26 tys. zł. Dowóz do ośrodka w Lesznie wygrała firma z Leszna – Sebastian 

Raczyński za kwotę 44 144,64 zł. Dowóz ucznia niepełnosprawnego do Wrocławia, według przepisów 

gmina może ale nie musi dowozić już do szkoły ucznia. Znaleziono środki finansowe, patrzmy na to 

innym okiem, reagujemy szybko. Wpłynęły 3 oferty, najniższa i najkorzystniejsza oferta wyniosła około 

13 tys. zł. Od stycznia do końca czerwca będzie dowóz. Organizacja dowozu dzieci do placówek 

oświatowych, wpłynęła jedna oferta – firma „Milla” z Leszna z kwotą 378 196,20 zł. Umowa została 

podpisana. Wykonanie robót budowlanych – budowa ronda ul. Podwale. Po negocjacjach gmina nie 

musi nic dokładać, dołożono tylko 50% do dokumentacji. Gmina jest inwestorem zastępczym, 

dostaliśmy 2 mln złotych na to zadanie. Burmistrz zabiega o sygnalizację świetlną na przejściu dla 

pieszych przy policji. Zaproponowano najpierw przejście koło poczty lecz w związku z planowaną 

budową ronda ta propozycja została odrzucona przez komisję, która przyjechała z DSDiK. Prowadzone 

były badania, nie wykazały zasadności zamontowania sygnalizacji świetlnej w tym miejscu.   Rozmowy 

z marszałkiem były istotne, dużo argumentów. Z jednej strony jest szkoła, z drugiej również. 

Archaicznej jest, że Panie przeprowadzają dzieci przez drogę wojewódzką. Dzieci idą rano do szkoły, 

dlatego Panie skupiają się głównie na pracy rano. Bywa tak, że dziecko wcześniej skończy zajęcia a 

Panie muszą stać przez cały dzień przy pasach. Efektywnej pracy jest może 2 godziny. Odchodzi się już 

od tego rodzaju przeprowadzania dzieci. Powinna być sygnalizacja świetlna. Taka gmina a na żadnym 

przejściu nie ma świateł. Prowadzone są rozmowy, Marszałek jest bardzo życzliwy.  W przyszłym roku 

DSDiK będzie wykonywać dokumentację na nową nakładkę asfaltową od Rawicza do Szlichtyngowej, 

potrwa to kilka miesięcy. 2021- 2022 planowany jest koniec remontu tej drogi. Propozycja aby 

wykonano również fragment ul. Podwale od ul. Głogowskiej do nowego ronda. Złożono wniosek w tej 

sprawie do marszałka. Komisja oceniła tą drogę na 4 punkty w 12 stopniowej skali. Można złożyć 

wniosek do DSDiK o remont tego fragmentu z partycypacją środków. Podobnie było z chodnikiem w 

Jastrzębiej i Starej Góry. Na dzisiejszej sesji Burmistrz poprosi o wpisanie budowy kolejnego etapu 

chodnika w Jastrzębiej do budżetu, ponieważ DSDiK pozytywnie rozpatrzyła wniosek. Partycypujemy 

w kosztach, prawdopodobnie będziemy inwestorem zastępczym. Bezpieczeństwo ponad wszystko. 

Wniosek o Starą Górę zostanie powielony, pierwszy etap wykonano. Rozłożono na raty zaległości na 

kwotę 12 929,52 zł jednej osobie. Te pieniądze wrócą do nas. Sprzedano nieruchomości na kwotę 

45 344,40 zł, głównie garaże. Krótki okres międzysesyjny więc mała kwota ze sprzedaży. Rozłożono na 

raty: jednej osobie kwotę 2 400 zł, drugiej 1999,89 zł, a trzeciej 2400 zł. Dochody z parkometrów 

115 788,54 zł, pieniądze te trafią na ogólną poprawę bezpieczeństwa. Jeśli chodzi o odbiór odpadów 

wygrała firma TEKOM, prezes Ćwian prowadzi negocjacje z trzema firmami aby było najkorzystniej. Do 

końca roku będzie podpisana umowa. Kwota 24 zł wynika z obliczeń. Dokładna kwota to 23,50 zł ale 

zaokrąglono do 24 zł ze względu na potrzebę zakupu pojemników na BIO odpady. Liczba osób w 

systemie to 15 583, stawka to 24 zł. Nie ma możliwości nie sortowania odpadów. Opłata miesięczna to 

373 992 zł, płatność od pojemnika w nieruchomościach niezamieszkałych to 12 000 zł. Łącznie 386 992 

zł. Roczny przypis 4 643 904 zł, jeśli ktoś będzie chciał to Burmistrz udostępni wyliczenia. Wartość 

wynikająca z umowy to 4 489 928,80 zł nie wiele więcej niż w ubiegłym roku. Koszty obsługi 

administracyjnej szacowane są na 100 tys zł. Łączne koszty utrzymania to 4 589 992,80 zł. Nadwyżka 



wynosi 53 912 zł, zostanie przeznaczona na pojemniki na BIO odpady. Nie wszyscy niestety płacą za 

śmieci, ściągalność nie zawsze jest pełna. Bywa, że windykacja nie ma z czego ściągnąć bo mieszkańcy 

nie wykazują dochodów. Poprzednie stawki się nie bilansowały, gmina nie może dokładać. Od stycznia 

wchodzi nowa ustawa. W roku 2019 (do końca listopada) dołożono do gospodarowania odpadów 

łącznie 718 953,83 zł. Stąd taka kalkulacja cen. Gmina nie może się bogacić na śmieciach. Dzięki 

staraniom komendanta Wałęgi oraz strażaków z Czerniny OSP Czernina pozyskała ponad 9 300 zł na 

sprzęt. Pieniądze, które strażacy dostają od gminy za udział w akcjach przeznaczyła na zakup 

samochodu marki Star. Został on włączony do przydziału OSP. Podziękowanie za inicjatywę i 

zaangażowanie dla OSP w Radosławiu, pozyskali oni samochód z OSP Jerzmanowa. Podziękowano 

władzom Jerzmanowej i OSP w Jerzmanowej za przekazanie tego samochodu. Strażacy ochotnicy 

wspierają mocno Komendę Powiatową PSP. Na terenie Gminy Góra nie stwierdzono przypadków ASF, 

pomału się zbliża. Jest już na granicy gminy Niechlów. Powiatowe Centrum Zarządzania Kryzysowego 

na bieżąco monitoruje tą sprawę. Jest to poważna sprawa. Hodowca nie może nic w tym przypadku 

zrobić, tylko traci. Odbyło się spotkanie w Dolnośląskiej Instytucji Pośredniczącej, to instytucja dzieląca 

środki unijne. Na sesji Starostwa Powiatowego proponowano budynek na ambulatorium. Z różnych 

względów Starosta odmówił przyjęcia tego budynku. Nie możemy pozwolić aby budynek stał ,chodzi o 

przedszkole nr 3. Czynione są starania o modernizację tego budynku. Mamy dokumentację na remont 

tego budynku. Zostanie ono wyremontowane, będzie przepiękne. Budynek na ul. Podwale będzie 

pustoszał, ponieważ klas jest coraz mniej. Za 3 lata wyprowadzone będą stamtąd dzieci. Nie będziemy 

utrzymywać kolejnego budynku. Przykładem jest była Administracja Lokali Komunalnych. Wszyscy 

pracownicy się zmieścili w budynku UMIG. Budynek ten został przekazany pod mieszkania komunalne. 

Propozycja jest taka aby stworzyć tam jedną dużą instytucję złożoną z OPS, USC oraz ZEC. Cały budynek 

przy ul. Poznańskiej się zwolni, można będzie go wydzierżawić lub sprzedać. W budynku USC nie ma 

już mieszkańców. Można będzie go wydzierżawić, lub przeznaczyć na mieszkania komunalne. Za 3 lata 

wrócimy do tematu. Pozyskamy oszczędności, które przeznaczymy na inne cele. Odbyło się forum 

organizacji pozarządowych. Podziękowania dla Dyrektora Domu Kultury oraz Naczelnik Baranowskiej 

za organizację Mikołaja na Pl. Chrobrego. W Urzędzie Gminy Niechlów odbyło się spotkanie Starosty z 

Wójtami i Burmistrzami. 9 grudnia była Gala Wolontariatu, nagrodzono zasłużonych wolontariuszy. 

Gratulacje dla Stowarzyszenia Młodzi Młodym z prezesem Arkadiuszem Gortychem na czele, Elżbiety 

Maćkowskiej oraz Pani Elżbiety Skoczylas Prezes Fundacji im. E. Machniewicza za organizację Gali. 

Odbyło się spotkanie z przedstawicielami Uniwersytetu Przyrodniczego we Wrocławiu, celem było 

przedstawienie prac studentów dot. zagospodarowania przestrzeni  publicznej w Górze. Pomysły są 

bardzo fajne, rozważamy niektóre z nich. Fajny pomysł na aleję wiśniową, miasto jest kojarzone z 

wiśniami. Tych pomysłów nie można kupić, to skojarzenia studentów. Na ul. Sportowej – Mickiewicza 

może ruszy sadzenie wisien. Zależy od decyzji konserwatora zabytków. Szkoda czekać z pomysłami. 

Podziękowanie za złożone kwiaty pod pomnikiem z okazji rocznicy wprowadzenia stanu wojennego. 

Odbyło się spotkanie z uczniami szkoły podstawowej nr 1, podziękowania dla Pana Bieleckiego oraz 

Pani Dyrektor Zmudzie. Drugi raz szkoła zdobyła nagrodę, I miejsce na świecie w projekcie NASA ,chodzi 

o obserwację szkół. Niesamowita promocja. Odbyło się spotkanie z nowym wojewodą Jarosławem 

Obremskim. Rozmawiano między innymi o obwodnicy Góry. Dyrektor Loch ma wszelkie upoważnienia. 

Teraz sprawa znowu nabiera biegu. Burmistrz próbowała spotkać się z dyrektorem Barańczakiem, który 

wydał negatywną decyzję dot. obwodnicy Góry ale dyrektor już nie pracuje w Urzędzie Wojewódzkim. 

Poseł Agnieszka Soin bardzo zaangażowała się w tą sprawę. Jest ona na bieżąco w temacie, rozmawiała 

już o tej sprawie z wiceministrem, wojewodą oraz na bieżąco rozmawia z Burmistrz Góry. Jeśli chodzi 

o drugostronne zasilanie firma Elbud już uzyskała decyzję środowiskową. Troszkę potrwa wykup 

gruntów. kolejne spotkanie odbyło się z Marszałkiem województwa Dolnośląskiego.  

Przewodniczący podziękował za sprawozdanie.  



Bartłomiej Czyż zapytał czy zostały rozpatrzone wnioski na ul. Kochanowskiego oraz pozostałe 

przyległe. 

Burmistrz powiedziała, że nieoficjalnie nie ma nas na liście rankingowej ani rezerwowej. Oficjalnych 

wyników jeszcze nie ma. Wnioski zostaną złożone ponownie w sierpniu. W tym roku spłacimy 200 tyś. 

zł kredytu wcześniej. Ze wstępnych obliczeń wynika, że będzie około 4 mln zł nadwyżki budżetowej. Z 

tej nadwyżki zrobimy ul. Iwaszkiewicza oraz ul. Kochanowskiego. Na pozostałe ulice powtórzymy 

wnioski w sierpniu. Mamy również dokumentację na drogę przez Chróścinę do S5, również złożymy 

wniosek. Mamy w budżecie dużo dokumentacji, między innymi Czernina – Kaczkowo – S5. 

Zaplanowana jest ścieżka rowerowa z  Czerniny do S5. Nie można narzekać, bo co roku otrzymujemy 

dofinansowanie. Liczą się punkty. Łącznie z Funduszu Dróg Samorządowych otrzymano około 6 mln 

złotych.  

Maciej Liśkiewicz zapytał o możliwość zakupu pojemników na popiół i lokalizację ich przy ul. 

Żeromskiego oraz ul. Ściegiennego. Co roku jest kilka wyjazdów do pożaru kontenerów w związku z 

wyrzucaniem tam popiołu.  

Burmistrz odpowiedziała, że jeśli przepisy tego nie zakazują a mamy nadwyżkę to można kupić. 

Naczelnik OŚ już zapisuje.  

Krzysztof Witko zapytał Adama Ćwiana o odbiór worków na terenach wiejskich, czy będą odbierane 

częściej. Czy można chociaż latem odbierać częściej śmieci? 

Burmistrz poinformowała, że TEKOM odbiera zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej. Wszystko jest 

związane z kosztami, jeśli odbieramy częściej to musiała by być podwyżka. Musimy stosować się do 

uchwały. Środek transportu jest bardzo drogi.  

 

Ad. 4 Uchwała budżetowa Gminy Góra na rok 2020. 

Przewodniczący poinformował, że wpłynęła opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej. Opinie są bardzo 

dobre. Przewodniczący odczytał uchwałę RIO w sprawie budżetu Gminy Góra na rok 2020. Opinia jest 

pozytywna z uwagą. Uwagi dotyczą sprzedaży nieruchomości, nie ma na to wpływy. Kolejna opinia 

dotyczy możliwości sfinansowania deficytu, również jest pozytywna z uwagami takimi jak wcześniej 

dotyczącymi sprzedaży nieruchomości. Projekt uchwały był tematem posiedzenia wspólnego komisji 

stałych w dniu 29 listopada 2019 r. Przewodniczący poprosił przewodniczących komisji stałych o 

przestawienie opinii komisji na temat uchwały budżetowej.  

Jacek Szczerba poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie 10 głosami za.  

Maciej Liśkiewicz poinformował, że Komisja Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie 4 głosami za.  

Tadeusz Biernacki poinformował, że Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały jednogłośnie.  

Karo Kupiecki poinformował, ze Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

jednogłośnie.  

Burmistrz -  wprowadzono autopoprawkę do uchwały budżetowej między innymi w związku z 

otrzymaniem pieniędzy na chodnik w m. Jastrzębia, potrzebą budowy podjazdu dla niepełnosprawnych 



w szkole w Glince. Całość autopoprawki w załączeniu do protokołu.  Konsekwencją będzie zmiana w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Rozpoczęto procedurę głosowania nad autopoprawką.  

 

W wyniku głosownia 14 głosami za, jednogłośnie przyjęto autopoprawkę.  

Burmistrz stwierdziła, że z roku na rok jest coraz trudniej stworzyć budżet. Przykładem są pensje 

nauczycieli, zgodnie z przepisami Rząd powinien w pełni finansować to, tak nie jest. Trzeba rezygnować 

z niektórych zadań. Gdy była podwyżka we wrześniu z ministerstwa gmina otrzymała 400 tyś. zl a na 

podwyżki wydano 560 tyś zł. Subwencja też jest mniejsza o pól miliona złotych. Podatek Pit obniżono 

mieszkańcom, ale tym samym gmina straciła dochody. Dochody z PITu wynosiły około 1 miliona, a teraz 

wynoszą około 300 tys. zł. 2 mln 400 zł trzeba dołożyć do wynagrodzeń dla nauczycieli na 2020. 14 mln 

zł gmina dokłada rocznie do oświaty. (Radny Henryk Drozdowski dołączył do obrad.) Wzrost 

wynagrodzeń również ma znaczny wpływ na budżet. Duże wydatki na inwestycje, miedzy innymi będzie 

utwardzany plac przy garażach na ul. Dąbrówki. Dobrze, że będzie nadwyżka budżetowa. Można zrobić 

2 drogi z nadwyżki, ale trzeba też coś zostawić na czarną godzinę. Budżet będzie trudniejszy niż w latach 

poprzednich. Dyscyplina w wydatkach bieżących. Nie może być różnicy ujemnej, bo wówczas jest 

naruszenie dyscypliny finansów publicznych. Najważniejsze inwestycje to: budowa ścieżki rowerowej 

Góra – Kłoda Górowska dzięki życzliwości marszałka województwo wykupi i podzieli grunty; budowa 

ronda ul. Podwale – nie ponosimy wydatków, pełni finansuje województwo; ścieżka rowerowa Góra – 

Sławęcice zmieniamy plan zagospodarowania przestrzennego aby móc połączyć ścieżkę z ul. Witosa; 

województwo przejmuje linię kolejową do Bojanowa, na razie nie mogą przejąć dworca, inwestycja nie 

jest zagrożona; dużo dróg i chodników będzie zrobione; około 700 tyś. na Fundusz Sołecki; remont 

świetlicy w Grabownie; budowa drogi łączącej OKW z ul. Jagiellonów; uzbrojenie terenu na osiedlu 

Lipowa, doprowadzona będzie infrastruktura; oświetlenie uliczne min na ul. Lipowej, doświetlenie 

przejść dla pieszych, na razie wstrzymano prace w związku z budową ronda aby nie było utrudnień; 

budowa strefy wypoczynku przy ul. Mickiewicza, dzięki wsparciu marszałka pieniądze będą przesunięte 

na przyszły rok, w styczniu przetarg; dokumentacja na odbudowę murów obronnych oraz wiele innych 

inwestycji. Kwota na inwestycje to około 9 mln ale zostanie zwiększona, złożono wiele wniosków na 

dofinansowanie. Wniosek między innymi na wieżę ciśnień, 100 tys. było od marszałka ale to za mało 

bo kwota szacunkowa do 1 mln 400 tys. zł. Rozmowy są z posłami z prośbą o lobbing. Gdy będzie 

dofinansowanie to inwestycja będzie realizowana. Nie jest wpisany do budżetu remont Ratusza. 

Zwrócono się do Starosty aby również zabezpieczył środki na remont chociaż frontowej część elewacji 

budynku Starostwa. Dziwnie by było gdyby Ratusz był wyremontowany a obok budynek starostwa nie. 

Dobrze by było, żeby chociaż frontowa fasada była w tym samym kolorze. Szukamy dofinansowania na 

świetlicę w Strumyku. Kontynuujemy dotacje na wymianę piecy CO. Wydział OŚ pomaga w wypełnianiu 

wniosków do programu Czyste Powietrze. Najniższe dofinansowanie wynosi 30 %. Dalej dokładamy do 

przydomowych oczyszczalni ścieków oraz usuwania azbestu. Z budżetu obywatelskiego prace będą 

prowadzone w Bronowie i Borszynie Małym w sumie 80 tyś zł. Dom Kultury również z budżetu 

obywatelskiego otrzymał 120 tyś zł. Starania były aby ten budżet spiąć. Trwa kontrola Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. Dziś po sesji będzie podpisywany protokół końcowy kontroli, kontrola trwała 2.5 

miesiąca. Z roku na rok będzie trudniej spiąć budżet. 4 mln nadwyżki można wykorzystać w sytuacji 

awaryjnej.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania wraz z autopoprawką.  

W wyniku głosowania radni 15 głosami za przyjęli uchwałę wraz z autopoprawką.  



Burmistrz podziękowała za uchwalenie budżetu. Wszystko dla dobra mieszkańców. Podziękowania dla 

Skarbnika, pracowników, kierowników oraz sołtysów.  

 

 

Ad. 5 Uchwała w sprawie przyjęcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Góra.  

Przewodniczący poinformował, że wpłynęła opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej. Przewodniczący 

odczytał uchwałę RIO w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Góra. Opinia jest pozytywna 

z uwagą. Uwagi dotyczą sprzedaży nieruchomości, nie ma na to wpływu.  

Przewodniczący poprosił przewodniczących komisji stałych o przestawienie opinii komisji na temat 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Góra.  

Jacek Szczerba poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie 10 głosami za.  

Maciej Liśkiewicz poinformował, że Komisja Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie 4 głosami za.  

Tadeusz Biernacki poinformował, że Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały jednogłośnie.  

Karo Kupiecki poinformował, ze Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

4 głosami za jednogłośnie.  

Rozpoczęto procedurę głosowania nad autopoprawką. W wyniku głosowania Radni 15 głosami za 

przyjęli autopoprawkę.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania nad uchwałą wraz z autopoprawką.  

W wyniku głosowania radni 15 głosami za przyjęli uchwałę wraz z autopoprawką. 

Ad. 6 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Statutu Gminy Góra. 

Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego 

Pana Jacka Szczerbę o przedstawienie opinii Komisji nt. w/w uchwały. 

 

Jacek Szczerba poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 6 głosami za i 1 

wstrzymującym się.  

 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący zamknął dyskusję.  

Rozpoczęto procedurę głosowania 

 

W wyniku głosowania w/w uchwałę podjęto 14 głosami za i 1 wstrzymującym się.  

 

Ad. 7 Uchwała w sprawie wysokości diet radnych Rady Miejskiej w Górze. 

Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów Pana Karola Kupieckiego o 

przedstawienie opinii Komisji nt. uchwały. 

Karol Kupiecki poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz ze zmianami 

4 głosami za. 



Przewodniczący poinformował, iż do projektu uchwały wprowadzono poprawki, które konsultowano 

z radcą prawnym. Rozpoczęto głosowanie nad przyjęciem poprawek do w/w uchwały.  

W wyniku głosowania poprawki przyjęto jednogłośnie, 15 głosami za.  

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący zamknął dyskusję.  

Przystąpiono do procedury głosowania.  

W wyniku głosowania w/w uchwałę podjęto 14 głosami za i 1 przeciw.  

 

Ad. 8 Uchwała w sprawie wysokości diety przewodniczącego organu wykonawczego jednostki 

pomocniczej Gminy Góra. 

Adam Chmiel poprosił o wycofanie z procedowania projektu uchwały swojego autorstwa i 

głosowanie nad projektem przedstawionym przez Burmistrz Góry 

 

Burmistrz poinformowała, iż dieta sołtysów od stycznia 2020 r. będzie wypłacana bez względu na 

wielkość sołectwa w kwocie 450,00 zł 

Rozpoczęto procedurę głosowania nad odrzuceniem uchwały.  

Radca Prawny stwierdził, że nie ma potrzeby głosowania nad odrzuceniem uchwały. 

 

Ad. 9 Uchwała w sprawie zasad przyznawania diet sołtysom. 

Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów Pana Karola Kupieckiego o 

przedstawienie opinii Komisji nt. uchwały. 

Karol Kupiecki poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami za. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Przewodniczący zamknął dyskusję.  

Krzysztof Witko zapytał czy kwota 450,00 będzie dla każdego sołtysa ? 

Burmistrz odpowiedziała, że tak.  

Przystąpiono do procedury głosowania.  

W wyniku głosowania w/w uchwała przyjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.  

 

Ad. 10 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Dolnośląskiego. 

Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów Pana Karola Kupieckiego o 

przedstawienie opinii Komisji nt. uchwały. 

Karol Kupiecki poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami za. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Przewodniczący zamknął dyskusję.  

Przystąpiono do procedury głosowania.  

W wyniku głosowania w/w uchwała przyjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.  

 

Ad. 11 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Dolnośląskiego. 

Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów Pana Karola Kupieckiego o 

przedstawienie opinii Komisji nt. uchwały. 

Karol Kupiecki poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami za. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Przewodniczący zamknął dyskusję.  

Przystąpiono do procedury głosowania.  

W wyniku głosowania w/w uchwała przyjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.  



 

Ad. 12 Uchwała w sprawie zatwierdzenia programu naprawczego  Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej Ośrodka Rehabilitacji Dzieci Niepełnosprawnych w Górze. 

Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów Pana Karola Kupieckiego o 

przedstawienie opinii Komisji nt. uchwały. 

Karol Kupiecki poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami za. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Przewodniczący zamknął dyskusję.  

Przystąpiono do procedury głosowania.  

W wyniku głosowania w/w uchwała przyjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.  

 

Ad. 13 Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Góra. 

Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego 

Pana Jacka Szczerbę o przedstawienie opinii Komisji nt. w/w uchwały. 

Jacek Szczerba poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 7 głosami za. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Przewodniczący zamknął dyskusję.  

Przystąpiono do procedury głosowania.  

W wyniku głosowania w/w uchwała przyjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.  

 

Ad. 14 Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Góra. 

Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego 

Pana Jacka Szczerbę o przedstawienie opinii Komisji nt. w/w uchwały. 

Jacek Szczerba poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 7 głosami za. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Krzysztof Witko zadał pytanie dot. zmian miejscowego planu zagospodarowania, o jakie obręby 

chodzi. 

Zastępca Burmistrza Góry poinformował, że każdy mieszkaniec może złożyć wniosek o zmiany  

Burmistrz poinformowała, jak wygląda procedura zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. 

Krzysztof Witko zapytał jakie działki są objęte zmianą 

Burmistrz poinformowała ze zmiany dotyczą punktów wskazanych w treści uchwały.  

Przewodniczący zamknął dyskusję.  

Przystąpiono do procedury głosowania.  

W wyniku głosowania w/w uchwała przyjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.  

 

Ad. 15 Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Góra. 

Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego 

Pana Jacka Szczerbę o przedstawienie opinii Komisji nt. w/w uchwały. 

Jacek Szczerba poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 7 głosami za. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Przewodniczący zamknął dyskusję.  

Przystąpiono do procedury głosowania.  

W wyniku głosowania w/w uchwała przyjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.  

 



Ad. 16. Uchwała zmieniająca uchwalę w sprawie regulaminu targowiska miejskiego „Mój Rynek” w 

Górze. 

Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego 

Pana Jacka Szczerbę o przedstawienie opinii Komisji nt. w/w uchwały. 

Jacek Szczerba poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 7 głosami za. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Przewodniczący zamknął dyskusję.  

Przystąpiono do procedury głosowania.  

W wyniku głosowania w/w uchwała przyjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.  

 

Ad. 17 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości opłaty za zajęcie pasa drogowego. 

Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego 

Pana Jacka Szczerbę o przedstawienie opinii Komisji nt. w/w uchwały. 

Jacek Szczerba poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 7 głosami za. 

Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów Pana Karola Kupieckiego o 

przedstawienie opinii Komisji nt. uchwały. 

Karol Kupiecki poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami za. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Przewodniczący zamknął dyskusję.  

Przystąpiono do procedury głosowania.  

W wyniku głosowania w/w uchwała przyjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.  

 

Ad. 18 Uchwała zmieniająca uchwalę w sprawie wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych. 

Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego 

Pana Jacka Szczerbę o przedstawienie opinii Komisji nt. w/w uchwały. 

Jacek Szczerba poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 7 głosami za. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Przewodniczący zamknął dyskusję.  

Przystąpiono do procedury głosowania.  

W wyniku głosowania w/w uchwała przyjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.  

 

Ad. 19 Uchwała w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Góra, w roku 

szkolnym 2019/2020. 

Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów Pana Karola Kupieckiego o 

przedstawienie opinii Komisji nt. uchwały. 

Karol Kupiecki poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami za. 

Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych Pana Macieja 

Liśkiewicza o przedstawienie opinii Komisji nt. uchwały. 

Maciej Liśkiewicz poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały 

jednogłośnie, 3 głosami za.  

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Przewodniczący zamknął dyskusję.  

Przystąpiono do procedury głosowania.  

W wyniku głosowania w/w uchwała przyjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.  

 

Ad. 20 Uchwała w sprawie Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Narkomanii dla Gminy Góra na rok 2020. 



Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych Pana Macieja 

Liśkiewicza o przedstawienie opinii Komisji nt. uchwały. 

Maciej Liśkiewicz poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały 

jednogłośnie, 3 głosami za.  

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Przewodniczący zamknął dyskusję.  

Przystąpiono do procedury głosowania.  

W wyniku głosowania w/w uchwała przyjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.  

 

Ad. 21 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania z urządzeń 

siłowni napowietrznej. 

Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego 

Pana Jacka Szczerbę o przedstawienie opinii Komisji nt. w/w uchwały. 

Jacek Szczerba poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 7 głosami za. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Przewodniczący zamknął dyskusję.  

Przystąpiono do procedury głosowania.  

W wyniku głosowania w/w uchwała przyjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.  

 

Ad. 22 Uchwała w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z placów zabaw stanowiących 

własność Gminy Góra. 

Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego 

Pana Jacka Szczerbę o przedstawienie opinii Komisji nt. w/w uchwały. 

Jacek Szczerba poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 7 głosami za. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Przewodniczący zamknął dyskusję.  

Przystąpiono do procedury głosowania.  

W wyniku głosowania w/w uchwała przyjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.  

 

Ad. 23 Uchwała w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania ze Skateparku. 

Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego 

Pana Jacka Szczerbę o przedstawienie opinii Komisji nt. w/w uchwały. 

Jacek Szczerba poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 7 głosami za. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Przewodniczący zamknął dyskusję.  

Przystąpiono do procedury głosowania.  

W wyniku głosowania w/w uchwała przyjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.  

 

Ad. 24 Uchwała w sprawie regulaminu korzystania z hali sportowej „Olimpia” w Górze oraz 

powierzenia Burmistrzowi Góry uprawnień do ustalania wysokości opłat za korzystanie z hali 

sportowej „Olimpia” w Górze. 

Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego 

Pana Jacka Szczerbę o przedstawienie opinii Komisji nt. w/w uchwały. 

Jacek Szczerba poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 7 głosami za. 

Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów Pana Karola Kupieckiego o 

przedstawienie opinii Komisji nt. uchwały. 

Karol Kupiecki poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami za. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  



Przewodniczący zamknął dyskusję.  

Przystąpiono do procedury głosowania.  

W wyniku głosowania w/w uchwała przyjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.  

 

Ad. 25 Uchwała w sprawie planu pracy Rady Miejskiej Góry na rok 2020. 

Przewodniczący poinformował o omyłkach pisarskich w treści uchwały i poprosił radnych o 

poprawienie ich w materiale sesyjnym. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Przewodniczący zamknął dyskusję.  

Przystąpiono do procedury głosowania.  

W wyniku głosowania w/w uchwała przyjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.  

 

Ad. 26 Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2019. 

Burmistrz przedstawiła zmiany w związku z podziałem subwencji ogólnej. 

Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów Pana Karola Kupieckiego o 

przedstawienie opinii Komisji nt. uchwały wraz z autopoprawką. 

Karol Kupiecki poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z 

autopoprawkami.  

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Przewodniczący zamknął dyskusję.  

Przystąpiono do procedury głosowania nad przyjęciem autopoprawek do w/w uchwały. 

W wyniku głosowania w/w autopoprawki przyjęte została jednogłośnie, 15 głosami za.  

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Przewodniczący zamknął dyskusję.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą wraz z autopoprawką. 

W wyniku głosowania w/w uchwała przyjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.  

 

Ad. 27 Uchwała zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Góra. 

Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów Pana Karola Kupieckiego o 

przedstawienie opinii Komisji nt. uchwały wraz z autopoprawką. 

Karol Kupiecki poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z 

autopoprawkami.  

Przystąpiono do procedury głosowania nad przyjęciem autopoprawek do w/w uchwały. 

W wyniku głosowania w/w autopoprawka przyjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.  

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Przewodniczący zamknął dyskusję.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą wraz z autopoprawką. 

W wyniku głosowania w/w uchwała wraz z autopoprawką przyjęta została jednogłośnie, 15 głosami 

za.  

 

Ad. 28 Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie ustalenia regulaminu 

określającego wysokość dodatków i innych składników wynagrodzenia nauczycieli oraz 

szczegółowych warunków ich przyznawania w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Góra 

Przystąpiono do procedury głosowania.  

W wyniku głosowania w/w uchwała przyjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.  

  



Ad. 29 Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie ustalenia czasu 

bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego i warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z tych opłat w 

przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Góra. 

Przystąpiono do procedury głosowania.  

W wyniku głosowania w/w uchwała przyjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.  

 

Ad. 30 Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie regulaminu 

korzystania z kompleksu boisk sportowych „Moje boisko – Orlik 2012” 

Przystąpiono do procedury głosowania.  

W wyniku głosowania w/w uchwała przyjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.  

 

Ad. 31 Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie określenia zasad 

udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, 

którym powierzono stanowiska kierownicze oraz określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli. 

Przystąpiono do procedury głosowania.  

W wyniku głosowania w/w uchwała przyjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.  

 

Ad. 32 Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie  określenia zasad 

gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Góra. 

Przystąpiono do procedury głosowania.  

W wyniku głosowania w/w uchwała przyjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.  

 

Ad.33 Uchwała w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie określenia wysokości 

opłat za korzystanie z Cmentarza Komunalnego w Górze. 

Przystąpiono do procedury głosowania.  

W wyniku głosowania w/w uchwała przyjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.  

 

Ad. 34 Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie trybu postepowania o 

udzielenie dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Góra na zadania służące tworzeniu warunków 

dla rozwoju rodzinnych ogrodów działkowych . 

Przystąpiono do procedury głosowania.  

W wyniku głosowania w/w uchwała przyjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.  

 

Ad. 35 Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie trybu postepowania o 

udzielenie dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Góra na zadania związane z działaniami na 

rzecz ochrony pszczół w latach 2019-2020. 

Przystąpiono do procedury głosowania.  

W wyniku głosowania w/w uchwała przyjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.  

 

Ad. 36 Interpelacje i zapytania Radnych. 

Przewodniczący poinformował, iż do dnia dzisiejszego nie wpłynęły na piśmie żadne interpelacje i 

zapytania.  

 

Ad. 37 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

Ponieważ nie było interpelacji i zapytań Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku 

obrad. 



 

Ad. 38 Wolne głosy i wnioski. 

Mieczysław Fortecki złożył wniosek od kierowców o zlikwidowanie utrudnień na drogach. 

Maciej Liśkiewicz zapytał o oświetlenie przejścia dla pieszych koło Biedronki. 

Burmistrz odpowiedziała że awaria jest zgłoszona i usuwanie awarii jest w trakcie realizacji. 

Maciej Liśkiewicz zapytał o przejście z ul. Armii Krajowej do Staromiejskiej – czy będzie na stałe 

zamknięte ? 

Burmistrz poinformowała, że do czasu decyzji sądu odnośnie rozbiórki budynku przejście musi być 

zamknięte. 

Adam Chmiel poinformował iż otrzymał odpowiedzi na pismo w sprawie obwodnicy. Przekazał, ze z 

odpowiedzią można zapoznać się u Pana Przewodniczącego.  

Krzysztof Witko podziękował radnym za przychylność w sprawie budowy chodnika w Jastrzębiej. 

Podziękował także Burmistrz Góry za sprawne przeprowadzenie akcji podczas suszy, dzięki czemu 

rolnicy szybko otrzymali odszkodowania. Zapytał także o fundusz sołecki, czy będzie w kolejnych 

latach. Zwrócił się do Prezesa Tekomu Adama Ćwiana odnośnie cmentarza komunalnego, czy 

przewidziany jest montaż zadaszenia i ławek.  

Adam Ćwian przekazał, że ławeczki i zadaszenie na cmentarzu komunalnym zostaną wykonane w tym 

roku.  

Burmistrz wraz z Przewodniczącym z okazji nadchodzących Świąt Bożego Narodzenia złożyła 

najlepsze życzenia wszystkim obecnym.  

 

Ad. 39 Zamknięcie obrad 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Góry zamknął obrady XV 

sesji Rady Miejskiej Góry. Na tym protokół zakończono. 

 

 


